
      1 z 2 

MESTO BREZNO 
Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

              

ZÁPIS č. 02/2023 
zo zasadnutia komisie pre šport dňa  21.3.2023 

 

Prítomní: 

Predseda komisie: Mgr.Pavel Ambros 

Členovia komisie:    Jozef Tokár, Ing. Michal Daxner, Ing. Miroslav Baran, Adrián Orolín, 

Mgr. Peter Votroubek, PhD, Ján Medveď    

 

Sekretár komisie: Michal Martiník 

 

Ospravedlnení: Monika Jenčová, Mgr. Tomáš Turňa 

 

Rokovanie viedol:  Mgr. Pavel Ambros, predseda komisie pre šport 

 

 

 

 

Program:  
1/ Otvorenie 

2/         Prerozdelenie dotácií pre šport 

3/ Návrh zmeny VZN o dotáciách  

3/ Rôzne 

4/         Záver 

 

 

K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal Mgr. Pavel Ambros, predseda komisie. Zasadnutia sa 

zúčastnilo 7 členov komisie, komisia bola uznášaniaschopná.  

 

K bodu 2/ 

p. Ambros – informoval, že je potrebné dodržiavať aktuálne platné VZN, na základe ktorého 

navrhuje rozdelenie subjektov žiadajúcich o dotáciu na 4 skupiny. 

p. Medveď – pripomenul, že poslanci majú moc rozhodnúť, koľko financií pôjde do športu 

a apeloval na nich aby sa zamysleli aký balík do budúcna prideľovať 

  - navrhuje aby sa do budúcna bral do úvahy aj ukazovateľ talentov 

v športových kluboch, pričom by tieto kluby museli dodržiavať určité ukazovatele 

       - nesúhlasí s tým, aby z mestských dotácií hradili kluby platy trénerov 

p. Baran – naopak je potrebné a mesto by malo mať záujem o podporu trénerov 

p. Ambros – prejdime k súčasnému prerozdeleniu financií, návrh pre športové akcie je aby sa 

všetky podporili 500 € dotáciou, to znamená: 
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ZABER – Združenie aktívnych Brezňanov – 1500 € (žiadosť na tri podujatia) 

Tanečno-športové centrum Rytmus – 500 € 

VK MŠK Brezno – 500 € 

Jašterice – 500 € 

 

Zo 7 prítomných bolo 5 za. 

 

Podľa kritérií na posudzovanie žiadostí pre oblasť športu v zmysle VZN-10/2020 podľa 

písmena A až G (§8 bod 4), ktoré boli pomocným ukazovateľom pri prerozdeľovaní dotácií 

sa pridelili boby športovým klubom. Ku každej skupine sa pridelila suma, ktorú odporúčame 

danej skupine prideliť. Na základe bodov a súm jednotlivých skupín sme vypočítali konečné 

sumy pre športové telesá vid priložená tabuľka 

 

 
 

Zo 7 prítomných 7 za. 

 

K bodu 3/ 

 

p. Martiník predniesol iniciatívu k zmene VZN o dotáciách, predniesol členom komisie 

navrhované zmeny, ktoré bude následne oddelenie kultúry a športu komunikovať s mestským 

úradom (právne oddelenie, ekonomické oddelenie, hlavná kontrolórka) aby bolo všetko 

správne vo VZN uvedené.  

 

K bodu 4/ Rôzne 

V bode rôzne neboli vznesené žiadne podnety 

K bodu 5/ 

Na záver sa p. Ambros poďakoval prítomným členom komisie a ukončil zasadnutie 

 

 

 

Mgr.Pavel Ambros, v.r. 

     predseda komisie  

   


